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UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske, 30. september 2010 
 
Berit Vestvann Johnsen 
Formannskapssekretær 
 
 
 
Odd Henriksen 
Ordfører representant representant 
 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr     den 
Hovedutskrift sendes: 
Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 
Salten Kommunerevisjon 
Bibliotekene 
Lokal presse 
Politiske partier 
Gruppeledere 
 



Utskrift er foretatt den  01.10.10  
 
MERKNADER: 
 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Sakslista var kunngjort i distriktets lokalaviser, og 
dokumentene var utlagt til ettersyn ved kommunens tre biblioteker. 
 
Ordfører Odd Henriksen og varaordfører Kjell Sverre Jakobsen ledet møtet. 
 
Som kulturinnslag fikk kommunestyret høre kulturskolelærer Åse Fauskrud med elevene Hanne 
Bredal Engan, Ingeborg-Andrea Heimtun og Ingeborg U. Haugli fra Valnesfjord oppvekstsenter 
på klarinetter. 
 
Det var ingen merknader til innkallinga. 
 
Merknader til dagsorden: 

• Marlen R. Berg (SP): 
Forvaltningsplan Skjerstadfjorden. 
- Ønsker status i arbeidet fra ordfører. 
- Kommer dette på dagsorden i løpet av 2010 for å bli med på prosjekt? 

• Siv Anita Johnsen Brekke (AP): Paviljongene er i dårlig forfatning. Hva kan gjøres? 
• Kjell Eilertsen (FL):  

1. Oppfølging av Skjerstadfjorden. Ber om at det blir tatt opp som referat. 
2. Sulitjelmavassdraget. Ber om at det blir satt på sakskartet. 

• Nils Christian Steinbakk (FL): Sak 55/10 – Er det noen nye papirer? 
• Jørn Stene (FL):  

1. Travbanen Krokdalsmyra – Bra av ordførerinstitusjonen – Status? 
2. Savner en sak på dagsorden. I april 2009 var sak ang. billighetserstatning oppe i 

kommunestyret. Saken ble utsatt og det skulle utarbeides retningslinjer. 7 mnd. senere 
spurte Fellesliste om dette. Dette skulle tas med som innspill til rådmannsutvalget og 
regionrådet. I februar 2010 sa Fylkesmannen at de ikke ville lage felles retningslinjer. 
Fikk så en overraskelse. Fauske kommune tilskrev søker (Rettferd for taperne) hvor 
de avviste søknaden. Uhørt. Vedtak er ikke fattet. Hva vil ordfører gjøre med dette? 

 
Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 
 
Svar på spørsmål: 
Marlen Rendall Berg (SP): Besvart under referatsak 
Siv Anita Johnsen Brekke (AP): Rådmannen svarte. Enhet bygg/eiendom utarbeider nå 
kostnadsoverslag over alle 4 bygg. 
Kjell Eilertsen (FL):  
1. Brev satt opp som referat. 
2. Brev satt opp som referat. 
Nils Christian Steinbakk (FL): Besvart under saken. 
Jørn Stene (FL): 
1. Varaordfører svarte. Travbanen ble etter gjeldssanering, lovet fra Travselskapet å være ferdig 
30.12.09. Indre Salten Travlag har fått tomta gratis. I vedtak kan tomta ikke overskjøtes til 3. 
part. Kommunen skal i så fall ha tomta tilbake. Advokat har sett på saken. Indre Salten Travlag 
var sammen med kommunen i møte med Travselskapet. Der ble det laget en skisse. Har ikke fått 
skriftlig tilbakemelding. Muntlig har det kommet fram at banen får ikke de 800.000,- og 



ferdigstillelse, før tomt er overført til Travselskapet. Det må sies å være en fiendtlig handling. Vi 
må se på om kommunen skal ferdigstille banen til våren. 
2. Ordfører svarte. Vi må lage regelverk. Fylkesmannen vil i oktober komme med en veileder. 
Ordfører påtar seg ansvar for brevet som ble sendt. Er enig at formuleringen var klønete. 
 
 
Interpellasjon fra Nils Christian Steinbakk (FL). 
 
Nils Christian Steinbakk (FL) fremmet følgende forslag: 
Vedtaket om salg av Fauske rådhus og ”ungdommens hus”, med tilhørende tomter iverksettes 
ikke. Saken utsettes og behandles etter at nytt kommunestyre er konstituert. 
 
FL’s forslag ble forkastet med 17 mot 12 stemmer. 
 
 
Ronny Borge tiltrådte under merknader til dagsorden. 
Marlen R. Berg innvilget permisjon under interpellasjonen. 
Lise Bikset innvilget permisjon under interpellasjonen. 
Kjell Eilertsen innvilget permisjon under svar på spørsmål. 
 
 
Sakliste 
Sak nr.: Sakstittel: 

047/10 GODKJENNING AV MØTEBOK 

048/10 DELEGERTE SAKER I PERIODEN 

049/10 REFERATSAKER I PERIODEN 

050/10 FAUSKE PARKERING AS 

051/10 DELEGASJONSREGLEMENT - FAUSKE KOMMUNE 

052/10 ØKONOMIMELDING 2/2010 

053/10 FINANSREGLEMENT FOR FAUSKE KOMMUNE 

054/10 RULLERING AV LØNNSPOLITISK PLAN 

055/10 MELDING - FAUSKE BYDRIFT - RAPPORT FRA ARBEIDSGRUPPE 

056/10 OPPTAK AV STARTLÅNSMIDLER FRA HUSBANKEN TIL 
VIDEREFORMILDING FOR 2010 - TILLEGGSBEVILGNING 

057/10 SALTEN KONTROLLUTVALGSSERVICE- FORSLAG TIL ENDREDE 
VEDTEKTER 

058/10 FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN FOR TORGGATA 16 

059/10 ÅRSMELDING FAUSKE ELDRERÅD 
 
 
 
 
  



047/10: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 
INNSTILLING : 

 
Vedlagte møtebok nr. 5/2010 og 6/2010 godkjennes. 

 
 
KOM-047/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
048/10: DELEGERTE SAKER I PERIODEN  
 
INNSTILLING : 

 
Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
KOM-048/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
 
049/10: REFERATSAKER I PERIODEN  
 
INNSTILLING : 

 
Refererte dokumenter tas til orientering. 

 
 
KOM-049/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Kjell Eilertsen (FL) foreslo til jnr. 10/8156 (forvaltning av Skjerstadfjorden): 
1. Med bakgrunn i invitasjon fra Bodø kommune, starter Fauske kommune ny 
planprosess for Skjerstadfjorden i samarbeid med kommunene Bodø og Saltdal. 
 
2. Planprosessen skal belyse alle forhold som kan påvirke økosystemet og miljøet i 
Skjerstadfjorden og Saltstraumen. 
 
3. Krav i Lov av 19. juni 2009 nr. 100 Lov om forvaltning av naturens mangfold 
(naturmangfoldloven) er retningsgivende for de hensyn som må tas i planarbeidet. 
 
 
10/8156: FL’s forslag ble forkastet med 24 mot 7 stemmer. 
Rest av referatene ble enstemmig tatt til orientering. 

 
 
050/10: FAUSKE PARKERING AS  



 
INNSTILLING : 

 
1. Fauske kommune overtar anlegget Strandpromenaden fra Fauske Parkering AS 

for kostpris kr 8.877.677,-. 
 

2. Kjøpesummen finansieres ved opptak av tilsvarende lån. 
 

3. Fauske kommune vil på det nåværende tidspunkt ikke bidra med økt egenkapital 
eller annen finansiering av Fauske Parkering AS. 

 
4. Fauske kommune vil bidra med ev forlengelse av den kommunale garanti 

opprinnelig kr 10.000.000 som er stilt for selskapets lån til gjennomførte 
investeringer. 

 
5. Fauske kommune forutsetter at selskapet gjennomfører tiltak som sikrer 

inntektsstrømmen og som bidrar til å redusere kostnadene.  
 
 
FOR-060/10 VEDTAK-  20.09.2010 

 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) foreslo: 
Kommunestyret ønsker å tilstrebe like rammebetingelser for næringsdrivende i Fauske 
sentrum, og erkjenner at avgiftsparkering kan være negativt for de som driver sin 
virksomhet i denne delen av sentrum hvor det er avgiftsparkering. Kommunestyret ber 
om at følgende blir iverksatt av rådmann: 
 
Det startes en prosess for å få avgiftsparkeringen avsluttet innen 01.07.2011. 
 
Det legges frem en konsekvensanalyse om hvilken økonomisk betydning nedleggelsen 
vil få for Fauske kommune. 
 
Fauske kommune overtar de økonomiske forpliktelser til Fauske parkering AS etter 
nedleggelsen. 
 
Det innføres tidsbegrenset parkering i sentrum, rådmannen legger rem forslag for 
hvordan dette best kan gjøres. 
 
Fauske kommune overtar anlegget Strandpromenaden fra Fauske parkering AS for 
kostpris kr. 8.877.677,-. Kjøpesummen finansieres ved opptak av tilsvarende lån. 
 
Frem til selskapet blir nedlagt vil ikke Fauske kommune bidra til økt egenkapital eller 
annen finansiering av Fauske parkering AS. 
 
 
Jørn Stene (FL) foreslo: 
1. Fauske kommune vil ikke tilføre kr. 8.877.677,- til Fauske Parkering A/S for å overta 
anlegget Strandpromenaden. 
2. Fauske kommune vil ikke bidra med ytterligere økt egenkapital eller annen 
finansiering av Fauske Parkering A/S. 



3. Selskapet Fauske Parkering A/S avvikles på en ryddig måte innen 01.07.2011. 
4. Rådmannen fremlegger og utreder for kommunestyret en sak som belyser de 
økonomiske og andre konsekvenser ved at: 
a. Parkeringsordningen i Fauske sentrum blir avgiftsfri fra og med 01.07.2011. 
b. Parkeringsordningen i Fauske sentrum videreføres av Fauske kommune fra og med 
01.07.2011. 
 
 
FRP og FL’s forslag ble trukket. 
 
 
Nytt fellesforslag ble fremmet: 
1. Kommunestyret ønsker å tilstrebe like rammebetingelser for næringsdrivende i Fauske 
sentrum, og erkjenner at avgiftsparkering kan være negativt for de som driver sin 
virksomhet i denne delen av sentrum hvor det er avgiftsparkering. Kommunestyret ber 
om at følgende blir iverksatt av rådmann: 
 
2. Rådmannen fremlegger og utreder for kommunestyret en sak som belyser de 
økonomiske og andre konsekvenser ved at: 
a. Parkeringsordningen i Fauske sentrum blir avgiftsfri fra og med 01.07.2011. 
b. Parkeringsordningen i Fauske sentrum videreføres av Fauske kommune fra og med 
01.07.2011. 
 
3. Selskapet Fauske Parkering A/S avvikles på en ryddig måte innen 01.07.2011. 
 
4. Frem til selskapet blir nedlagt vil ikke Fauske kommune bidra til økt egenkapital eller 
annen finansiering av Fauske parkering AS. 
 
 
Fellesforslaget ble vedtatt md 6 mot 3 stemmer avgitt for innstillingen. 
 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
1. Kommunestyret ønsker å tilstrebe like rammebetingelser for næringsdrivende i Fauske 
sentrum, og erkjenner at avgiftsparkering kan være negativt for de som driver sin 
virksomhet i denne delen av sentrum hvor det er avgiftsparkering. Kommunestyret ber 
om at følgende blir iverksatt av rådmann: 
 
2. Rådmannen fremlegger og utreder for kommunestyret en sak som belyser de 
økonomiske og andre konsekvenser ved at: 
a. Parkeringsordningen i Fauske sentrum blir avgiftsfri fra og med 01.07.2011. 
b. Parkeringsordningen i Fauske sentrum videreføres av Fauske kommune fra og med 
01.07.2011. 
 
3. Selskapet Fauske Parkering A/S avvikles på en ryddig måte innen 01.07.2011. 
 
4. Frem til selskapet blir nedlagt vil ikke Fauske kommune bidra til økt egenkapital eller 
annen finansiering av Fauske parkering AS. 

 
 



KOM-050/10 VEDTAK-  30.09.2010 
 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) foreslo: 
1. Kommunestyret ønsker å tilstrebe like rammebetingelser for næringsdrivende i 
Fauske sentrum, og erkjenner at avgiftsparkering kan være negativt for de som driver 
sin virksomhet i denne delen av sentrum hvor det pr. i dag er avgiftsparkering.  
 
2. Kommunestyret ønsker primært å avvikle avgiftsparkeringen, og ber rådmannen 
utrede og legge frem egen sak som belyser de økonomiske og andre konsekvenser ved 
at: 
a. Parkeringsordningen i Fauske sentrum avvikles med virkning fra 01.07.2011. 
b. Det innføres en tidsbegrenset parkeringsordning fra 01.07.2011, og på hvilken måte 
dette best kan ivaretas. 
 
3. Hvis avgiftsparkeringen blir vedtatt avviklet skal selskapet Fauske Parkering AS 
avvikles på en ryddig måte innen 01.07.2011. 
 
4. Frem til at kommunestyret innen rimelig tid får saken fremlagt for endelig 
behandling, og tar stilling til nedleggelse av avgiftsparkeringen vil Fauske kommune 
på det nåværende tidspunkt ikke bidra med økt egenkapital, eller annen finansiering av 
Fauske parkering AS. 
 
5. Fauske kommune forutsetter at selskapet i denne tiden også gjennomfører tiltak som 
sikrer inntektsstrømmen og som bidrar til å redusere kostnadene. 
 
6. Fauske kommune overtar anlegget Strandpromenaden fra Fauske Parkering AS for 
kostpris kr. 8.877.677,-. 
 
 
Arne B. Vaag (V) fremmet på vegne av H, V og SP rådmannens innstilling: 

1. Fauske kommune overtar anlegget Strandpromenaden fra Fauske Parkering AS 
for kostpris kr 8.877.677,-. 

 
2. Kjøpesummen finansieres ved opptak av tilsvarende lån. 

 
3. Fauske kommune vil på det nåværende tidspunkt ikke bidra med økt 

egenkapital eller annen finansiering av Fauske Parkering AS. 
 

4. Fauske kommune vil bidra med ev forlengelse av den kommunale garanti 
opprinnelig kr 10.000.000 som er stilt for selskapets lån til gjennomførte 
investeringer. 

 
5. Fauske kommune forutsetter at selskapet gjennomfører tiltak som sikrer 

inntektsstrømmen og som bidrar til å redusere kostnadene.  
 
 
Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo: 
1. Fauske kommune overtar anlegget strandpromenaden fra Fauske parkering as for 
kostpris kr. 8.877.677,00. Kjøpesummen finansieres ved opptak av tilsvarende lån. 
 
2. Fauske kommune vil på det nåværende tidspunkt ikke bidra med økt egenkapital 
eller annen finansiering av Fauske parkering as. 



 
3. Fauske kommune vil bidra med en forlengelse av den kommunale garanti 
opprinnelig kr. 10.000.000,00 som er stilt for selskapets lån til gjennomførte 
investeringer. Det forutsettes at selskapet gjennomfører tiltak som sikrer 
inntektsstrømmen og som bidrar til å redusere kostnadene. 
 
4. Rådmannen utreder og fremlegger en sak for kommunestyret hvor Fauske parkering 
as avvikles og parkeringsordningen legges til en av kommunens driftsenheter. Videre 
utredes det konsekvensene av å avvikle avgiftsparkering i sentrum. Saken fremlegges 
kommunestyret innen utgangen av mai 2011. 
 
5. Kommunestyret ber rådmannen fremlegge en evaluering av ordningen med Fauske 
parkering as innen 01.07.11. 
 
 
FRP’s forslag ble trukket. 
 
 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) fremmet fellesborglig forslag: 
1. Kommunestyret ønsker å tilstrebe like rammebetingelser for næringsdrivende i 
Fauske sentrum, og erkjenner at avgiftsparkering kan være negativt for de som driver 
sin virksomhet i denne delen av sentrum hvor det pr. i dag er avgiftsparkering.  
 
2. Kommunestyret ber rådmannen utrede og legge frem egen sak som belyser de 
økonomiske og andre konsekvenser ved at: 
a. Parkeringsordningen i Fauske sentrum avvikles med virkning fra 01.07.2011. 
b. Det innføres en tidsbegrenset parkeringsordning fra 01.07.2011, og på hvilken måte 
dette best kan ivaretas. 
 
3. Frem til at kommunestyret innen rimelig tid får saken fremlagt for endelig 
behandling, vil Fauske kommune på det nåværende tidspunkt ikke bidra med økt 
egenkapital, eller annen finansiering av Fauske parkering AS. 
 
4. Fauske kommune forutsetter at selskapet i denne tiden også gjennomfører tiltak som 
sikrer inntektsstrømmen og som bidrar til å redusere kostnadene. 
 
5. Fauske kommune overtar anlegget Strandpromenaden fra Fauske Parkering AS for 
kostpris kr. 8.877.677,-. 
 
 
V/SP/H’s forslag ble trukket. 
 
 
Formannskapets innstilling ble forkastet med 23 mot 8 stemmer. 
AP’s forslag ble forkastet med 26 mot 5 stemmer. 
Fellesborglig forslag ble vedtatt med 18 mot 13 stemmer. 
 
VEDTAK: 
1. Kommunestyret ønsker å tilstrebe like rammebetingelser for næringsdrivende i 
Fauske sentrum, og erkjenner at avgiftsparkering kan være negativt for de som driver 
sin virksomhet i denne delen av sentrum hvor det pr. i dag er avgiftsparkering.  
 



2. Kommunestyret ber rådmannen utrede og legge frem egen sak som belyser de 
økonomiske og andre konsekvenser ved at: 
a. Parkeringsordningen i Fauske sentrum avvikles med virkning fra 01.07.2011. 
b. Det innføres en tidsbegrenset parkeringsordning fra 01.07.2011, og på hvilken måte 
dette best kan ivaretas. 
 
3. Frem til at kommunestyret innen rimelig tid får saken fremlagt for endelig 
behandling, vil Fauske kommune på det nåværende tidspunkt ikke bidra med økt 
egenkapital, eller annen finansiering av Fauske parkering AS. 
 
4. Fauske kommune forutsetter at selskapet i denne tiden også gjennomfører tiltak som 
sikrer inntektsstrømmen og som bidrar til å redusere kostnadene. 
 
5. Fauske kommune overtar anlegget Strandpromenaden fra Fauske Parkering AS for 
kostpris kr. 8.877.677,-. 

 
 
051/10: DELEGASJONSREGLEMENT - FAUSKE KOMMUNE  
 
INNSTILLING : 

 
1. Vedlagte forslag til delegasjonsreglement for Fauske kommune vedtas. 

 
 
PART-017/10 VEDTAK-  26.04.2010 

 
Saken ble utsatt 

 
 
FOR-036/10 VEDTAK-  26.04.2010 

 
Saken utsettes jfr. vedtak i partsammensatt utvalg. 

 
 
FOR-048/10 VEDTAK-  07.06.2010 

 
Saken utsettes ettersom saken ikke har vært behandlet i partsammensatt utvalg. De 
tillitsvalgte tiltrer ikke i møter med arbeidsgiver så lenge streiken pågår. 

 
 
PART-021/10 VEDTAK-  07.06.2010 

 
Saken utsettes. De tillitsvalgte tiltrer ikke i møter med arbeidsgiver så lenge streiken 
pågår. 

 
 
PART-025/10 VEDTAK-  20.09.2010 

 
LOK v/ Lise Gunn Hansen fremmet følgende tilleggsforslag til innstillingen: 
 
I:3 Delegasjon til formannskapet: 

Pkt 3.2.5 formannskapet og minst to tillitsvalgte utgjør Partssammensatt utvalg  



(dette i hht HA del B § 4) 

 

Punkt 3.2.8 Likestillingsarbeid 

Partssammensatt utvalg får ansvar å sørge for at prinsippene i likestillingsloven blir 

fulgt opp. 

 

II Delegasjon fra kommunestyret til rådmann: 

Punkt 1.2.6 Personalforvaltning 

Under strekpunkt – leder av forhandlingsutvalg 

Tillegg: ” Denne funksjonen kan ikke delegeres videre ut til enhetsnivå” 

 
Posisjonen ved Kjell Sverre Jakobsen fremmet følgende tilleggsforslag: 
Dagens forhandlingsutvalg sluttforhandler årets lønnsforhandlinger. 

Tilskuddsordningene til lag og forening beholdes under driftsutvalget 

 
Ved votering ble forslag fra LOK enstemmig vedtatt 
 
Ved votering ble forslag fra posisjonen enstemmig vedtatt 
 
ENDELIG VEDTAK 
 
Innstillingen med endringer ble vedtatt mot 3 stemmer 
 
I:3 Delegasjon til formannskapet: 

Pkt 3.2.5 formannskapet og minst to tillitsvalgte utgjør Partssammensatt utvalg  

(dette i hht HA del B § 4) 

 

Punkt 3.2.8 Likestillingsarbeid 

Partssammensatt utvalg får ansvar å sørge for at prinsippene i likestillingsloven blir 

fulgt opp. 

 

II Delegasjon fra kommunestyret til rådmann: 

Punkt 1.2.6 Personalforvaltning 

Under strekpunkt – leder av forhandlingsutvalg 

Tillegg: ” Denne funksjonen kan ikke delegeres videre ut til enhetsnivå” 
 
 
Dagens forhandlingsutvalg sluttforhandler årets lønnsforhandlinger. 

 

Tilskuddsordningene til lag og forening beholdes under driftsutvalget 

 
 
FOR-061/10 VEDTAK-  20.09.2010 

 
Partsammensatt utvalgs innstilling ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
1. Vedlagte forslag til delegasjonsreglement for Fauske kommune vedtas med følgende 
endringer: 
 



I:3 Delegasjon til formannskapet: 

Pkt 3.2.5 formannskapet og minst to tillitsvalgte utgjør Partssammensatt utvalg  

(dette i hht HA del B § 4) 

 

Punkt 3.2.8 Likestillingsarbeid 

Partssammensatt utvalg får ansvar å sørge for at prinsippene i likestillingsloven blir 

fulgt opp. 

 

II Delegasjon fra kommunestyret til rådmann: 

Punkt 1.2.6 Personalforvaltning 

Under strekpunkt – leder av forhandlingsutvalg 

Tillegg: ” Denne funksjonen kan ikke delegeres videre ut til enhetsnivå” 

 
 
Dagens forhandlingsutvalg sluttforhandler årets lønnsforhandlinger. 

 

Tilskuddsordningene til lag og forening beholdes under driftsutvalget 

 
 
KOM-051/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo: 
Nest siste avsnitt i innstillingen strykes: ”Dagens forhandlingsutvalg sluttforhandler 
årets lønnsforhandlinger.”  
 
  
Formannskapets innstilling med unntak av nest siste setning ble vedtatt med 23 mot 8 
stemmer. 
Formannskapets innstilling nest siste setning ble vedtatt med 23 mot 8 stemmer avgitt 
for AP’s forslag. 
 
 
VEDTAK: 
1. Vedlagte forslag til delegasjonsreglement for Fauske kommune vedtas med 
følgende endringer: 
 
I:3 Delegasjon til formannskapet: 

Pkt 3.2.5 formannskapet og minst to tillitsvalgte utgjør Partssammensatt utvalg  

(dette i hht HA del B § 4) 

 

Punkt 3.2.8 Likestillingsarbeid 

Partssammensatt utvalg får ansvar å sørge for at prinsippene i likestillingsloven blir 

fulgt opp. 

 

II Delegasjon fra kommunestyret til rådmann: 

Punkt 1.2.6 Personalforvaltning 

Under strekpunkt – leder av forhandlingsutvalg 

Tillegg: ” Denne funksjonen kan ikke delegeres videre ut til enhetsnivå” 

 
 



Dagens forhandlingsutvalg sluttforhandler årets lønnsforhandlinger. 

 

Tilskuddsordningene til lag og forening beholdes under driftsutvalget 

 
 
052/10: ØKONOMIMELDING 2/2010  
 
INNSTILLING : 

 
1. Økonomimelding 1/2010 tas til etterretning. 
2. Forslag til budsjettreguleringer vedtas 

 
 
FOR-062/10 VEDTAK-  20.09.2010 

 
Innstillingen ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Økonomimelding 1/2010 tas til etterretning. 
2. Forslag til budsjettreguleringer vedtas 

 
 
KOM-052/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Formannskapets innstilling ble vedtatt med 18 mot 13 stemmer. 
 
VEDTAK: 

1. Økonomimelding 1/2010 tas til etterretning. 
2. Forslag til budsjettreguleringer vedtas 

 
 
053/10: FINANSREGLEMENT FOR FAUSKE KOMMUNE  
 
INNSTILLING : 

 
Kommunestyret vedtar nytt finansreglement for Fauske kommune. 
 
Reglementet iverksettes fra 1.oktober 2010. 

 
 
FOR-063/10 VEDTAK-  20.09.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Kommunestyret vedtar nytt finansreglement for Fauske kommune. 
 
Reglementet iverksettes fra 1.oktober 2010. 

 
 
KOM-053/10 VEDTAK-  30.09.2010 



 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret vedtar nytt finansreglement for Fauske kommune. 
 
Reglementet iverksettes fra 1.oktober 2010. 

 
 
054/10: RULLERING AV LØNNSPOLITISK PLAN  
 
INNSTILLING : 

 
1. Forslag til ny lønnspolitisk plan godkjennes og gjøres retningsgivende og veiledende 

for lokal lønnsfastsetting i Fauske kommune.  
 
 
PART-026/10 VEDTAK-  20.09.2010 

 
Rådmann endret kap 4 i forslag til Lønnspolitisk plan i hht K-vedtak i sak 158/08: 
 

Planen skal være retningsgivende og veiledende for lønnsfastsettelse i kommunen. 

Den skal rulleres og harmoniseres med bl.a. sentralt inngåtte tariffavtaler. 

 

Kommunen som arbeidsgiver gis en frihet til å bruke lønnssystemet aktivt i sin 

personalpolitikk. Det er åpnet for at individuell vurdering og dermed 

resultatoppnåelse kan belønnes gjennom lønnsøkning. 

 

Det vesentligste av kommunale arbeidstakeres lønnsutvikling vil fortsatt fastsettes 

i sentrale forhandlinger. Lokale forhandlinger og lokal lønnsfastsettelse vil være 

et supplement. 

 

Ordførers godtgjørelse reguleres fra samme tidspunkt som rådmannens lønn 

reguleres. 

 

UNIO fremmet følgende endringsforslag: 
Trinn 5 
Min.avl:  kr. 450.000 
Trinn 6 
Min.avl: kr 528.000 

 
Felleslista fremmet følgende endringsforslag: 

Punkt 2.4.2 andre avsnitt endres til:  

I Fauske kommune er alle ledere som er tildelt vesentlige arbeidsgiverfunksjoner 

plassert i kapittel 3. Derimot har Fauske kommune fagledere med vesentlige 

arbeidslederoppgaver. Disse bør avlønnes høyere enn de dem er satt til å lede. 

Dette gis som et funksjonstillegg og følger stillingen. 

 

Punkt 3.2.2.5  

Utgår da kriterier er ufullstendig 

 
Ved votering:  



Innstillingen med rådmannens endring i kap 4 ble satt opp mot  
Felleslistas endringsforslag til punkt 2.4.2  
Rådmannens innstilling ble vedtatt mot 3 stemmer 
 
Innstillingen med rådmannens endring i kap 4 ble satt opp mot  
Felleslistas endringsforslag til punkt 3.2.2.5  
Rådmannens innstilling ble vedtatt mot 3 stemmer 
 
Innstillingen med rådmannens endring i kap 4 ble satt opp mot  
endringsforslagene fra UNIO   
Rådmannens innstilling ble vedtatt mot 3 stemmer 

 
ENDELIG VEDTAK-  20.09.2010 
Rådmannens endrete innstilling der kap 4 i forslag til Lønnspolitisk plan er i hht K-
vedtak i sak 158/08: 
 

Planen skal være retningsgivende og veiledende for lønnsfastsettelse i kommunen. 

Den skal rulleres og harmoniseres med bl.a. sentralt inngåtte tariffavtaler. 

 

Kommunen som arbeidsgiver gis en frihet til å bruke lønnssystemet aktivt i sin 

personalpolitikk. Det er åpnet for at individuell vurdering og dermed 

resultatoppnåelse kan belønnes gjennom lønnsøkning. 

 

Det vesentligste av kommunale arbeidstakeres lønnsutvikling vil fortsatt fastsettes 

i sentrale forhandlinger. Lokale forhandlinger og lokal lønnsfastsettelse vil være 

et supplement. 

 

Ordførers godtgjørelse reguleres fra samme tidspunkt som rådmannens lønn 

reguleres. 

 
 
KOM-054/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo følgende endring: 
3.5 Rammer for lokale lønnsplasseringer 
Trinn 1 Rådmann 
Minimum kr. 50.000 høyere enn kommunalsjef – strykes. 
 
 
Partsammensatt utvalgs innstilling ble enstemmig vedtatt. 
AP’s endringsforslag ble forkastet med 26 mot 5 stemmer. 
 
 
VEDTAK: 
Forslag til ny lønnspolitisk plan godkjennes og gjøres retningsgivende og veiledende 
for lokal lønnsfastsetting i Fauske kommune med endring i kap 4 i forslag til 
Lønnspolitisk plan er i hht K-vedtak i sak 158/08: 
 



Planen skal være retningsgivende og veiledende for lønnsfastsettelse i 

kommunen. Den skal rulleres og harmoniseres med bl.a. sentralt inngåtte 

tariffavtaler. 

 

Kommunen som arbeidsgiver gis en frihet til å bruke lønnssystemet aktivt i sin 

personalpolitikk. Det er åpnet for at individuell vurdering og dermed 

resultatoppnåelse kan belønnes gjennom lønnsøkning. 

 

Det vesentligste av kommunale arbeidstakeres lønnsutvikling vil fortsatt 
fastsettes i sentrale forhandlinger. Lokale forhandlinger og lokal 

lønnsfastsettelse vil være et supplement. 

 

Ordførers godtgjørelse reguleres fra samme tidspunkt som rådmannens lønn 

reguleres. 

 
 
055/10: MELDING - FAUSKE BYDRIFT - RAPPORT FRA ARBEIDSGRUPPE  
 
 
KOM-044/10 VEDTAK-  17.06.2010 

 
Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo: 
Enhet VVA drives i h.h.t. dagens drifts-/organisasjonsform. 
 
Arne B. Vaag (V) foreslo på vegne av posisjonen: 
Kommunestyret tar rapporten fra arbeidsgruppa til orientering. Det vil bli arbeidet videre 
med denne saken fram til neste kommunestyremøte i slutten av september 2010. 
 
Jørn Stene (FL) foreslo og vegne av FL og AP: 
Kommunestyret tar rapport datert 17.03.2010 til orientering. 
Kommunestyret konstaterer at dagens enhet VVA er en meget veldrevet enhet når det 
gjelder både utførelse av oppgaver og i forhold til budsjett og regnskap. Kommunestyret 
ser derfor ikke behov for å endre dagens organisering av denne enhet. Kommunestyret 
ber imidlertid om at rådmannen så snart som mulig, gjennomfører sin varslede endring 
med å skille ut selvkostområdene innenfor VVA som egne budsjett og regnskapsområder. 
 
AP’s forslag ble trukket. 
 
V’s forslag på vegne av posisjonen ble vedtatt med 17 mot 13 stemmer avgitt for 
FL/AP’s forslag. 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret tar rapporten fra arbeidsgruppa til orientering. Det vil bli arbeidet videre 
med denne saken fram til neste kommunestyremøte i slutten av september 2010. 

 
 
KOM-055/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Arne B. Vaag (V) fremmet følgende forslag på vegne av H, FRP, V, KRF og SP: 
Rapporten tas til orientering. 
Kommunestyret ber Rådmannen arbeide videre med dette spørsmålet i forbindelse 
med den administrative struktur, herunder også: 



- Forvaltning av fast eiendom 
- og hvordan selvkostområdene organiseres. 

 
 
Jørn Stene (FL) foreslo og vegne av FL og AP: 
Kommunestyret tar rapport datert 17.03.2010 til orientering. 
Kommunestyret konstaterer at dagens enhet VVA er en meget veldrevet enhet når det 
gjelder både utførelse av oppgaver og i forhold til budsjett og regnskap. 
Kommunestyret ser derfor ikke behov for å endre dagens organisering av denne enhet. 
Kommunestyret ber imidlertid om at rådmannen så snart som mulig, gjennomfører sin 
varslede endring med å skille ut selvkostområdene innenfor VVA som egne budsjett 
og regnskapsområder. 
 
 
Kjell Sverre Jakobsen (FRP) foreslo: 
1. Fauske Bydrift bør ikke organiseres som et eget AS, men KF kan være fordelaktig 

på hele eller deler av driftsenhetene. 
2. Det bør tilstrebes å skille mannskap og maskiner/utstyr fra eiendomssiden.  Med 

dette menes at Fauske Bydrift har alle ansatte og maskinparken (leverandørrollen), 
mens bygningsmasse etc. eies av kommunen, og enhetene tildeles selv 
vedlikeholdsmidler innenfor sitt område. Bydriften bør organiseres slik at 
beslektede enheter organiseres sammen. 

3. Fauske kommune bør vurdere å danne et AS som eies 100 % av kommunen, og 
som har sitt formål i å stå som utbygger for nye prosjekter. 

4. Enhetsledere blir overført midler til vedlikehold av egne bygg, og får selv ansvaret 
for vedlikehold av egne bygg/ eiendommer (bestillerrollen).. 

 
 
V’s forslag på vegne av H, FRP, V, KRF og SP ble trukket. 
 
 
AP/FL’ forslag ble vedtatt med 25 mot 6 stemmer avgitt for FRP’s forslag. 
 
 
VEDTAK: 
Kommunestyret tar rapport datert 17.03.2010 til orientering. 
Kommunestyret konstaterer at dagens enhet VVA er en meget veldrevet enhet når det 
gjelder både utførelse av oppgaver og i forhold til budsjett og regnskap. 
Kommunestyret ser derfor ikke behov for å endre dagens organisering av denne enhet. 
Kommunestyret ber imidlertid om at rådmannen så snart som mulig, gjennomfører sin 
varslede endring med å skille ut selvkostområdene innenfor VVA som egne budsjett 
og regnskapsområder. 

 
 
056/10: OPPTAK AV STARTLÅNSMIDLER FRA HUSBANKEN TIL 
VIDEREFORMILDING FOR 2010 - TILLEGGSBEVILGNING  
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommunestyre godkjenner opptak av tilleggsbevilgning fra Den Norske stats 
Husbank til videreformidling for siste del av 2010 på kroner 6 000 000. 

 



 
FOR-064/10 VEDTAK-  20.09.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommunestyre godkjenner opptak av tilleggsbevilgning fra Den Norske stats 
Husbank til videreformidling for siste del av 2010 på kroner 6 000 000. 

 
 
KOM-056/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fauske kommunestyre godkjenner opptak av tilleggsbevilgning fra Den Norske stats 
Husbank til videreformidling for siste del av 2010 på kroner 6 000 000. 

 
 
057/10: SALTEN KONTROLLUTVALGSSERVICE- FORSLAG TIL ENDREDE 
VEDTEKTER  
 
INNSTILLING : 

 
Fauske kommunestyre slutter seg til fremlagte forslag til vedtektsendring i Salten 
kontrollutvalgsservice datert 12. mai 2010.  
 
Vedtektsendringen gjelder fra det tidspunkt hver av de 9 deltagende kommunene har 
sluttet seg til endringen. 

 
 
FOR-070/10 VEDTAK-  20.09.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Fauske kommunestyre slutter seg til fremlagte forslag til vedtektsendring i Salten 
kontrollutvalgsservice datert 12. mai 2010.  
 
Vedtektsendringen gjelder fra det tidspunkt hver av de 9 deltagende kommunene har 
sluttet seg til endringen. 

 
 
KOM-057/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
VEDTAK: 
Fauske kommunestyre slutter seg til fremlagte forslag til vedtektsendring i Salten 
kontrollutvalgsservice datert 12. mai 2010.  



 
Vedtektsendringen gjelder fra det tidspunkt hver av de 9 deltagende kommunene har 
sluttet seg til endringen. 

 
 
058/10: FORSLAG TIL REGULERINGSPLAN FOR TORGGATA 16  
 
NY INNSTILLING: 
 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12, godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til reguleringsplan for Torggt.16. 

 
 
PLUT-053/10 VEDTAK-  07.09.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
 
INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12, godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til reguleringsplan for Torggt.16. 

 
 
KOM-058/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Helge Torbergsen (H) stilte spørsmål med egen habilitet. 
Torbergsen ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6.2. 
 
 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
VEDTAK: 
Med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12, godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til reguleringsplan for Torggt.16. 

 
 
059/10: ÅRSMELDING FAUSKE ELDRERÅD  
 
INNSTILLING : 

 
Foreliggende utkast til Årsmelding 2009 fra Fauske Eldreråd godkjennes 

 
 
ELD-008/10 VEDTAK-  15.06.2010 

 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

 
 
KOM-059/10 VEDTAK-  30.09.2010 

 
Eldrerådets innstilling ble enstemmig vedtatt. 



 
VEDTAK: 
Foreliggende utkast til Årsmelding 2009 fra Fauske Eldreråd godkjennes 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 


